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Afgelopen zaterdag werd op zes plaatsen in ons land gedemonstreerd tegen de 

ongebreidelde groei van de luchtvaart en de effecten daarvan op de omgeving en het 

klimaat. Dat raakt aan de kwestie over de toekomst van Eindhoven Airport na 2019. 

Dat geeft aanleiding tot de volgende vragen: 

1. Hoe staat het met het bestuurlijk overleg in Den Haag, nu de maatschappelijke 

discussie over vliegen en meer specifiek over Eindhoven Airport feitelijk al gestart is? 

2. Wanneer kan de regio de beloofde brief over de (maatschappelijke) discussie rond de 

toekomst van Eindhoven Airport verwachten? Immers, de huidige vergunning loopt 

tot januari 2020 en inmiddels is 2018 al weer voor de helft verstreken. 

3. Is het college als een van de deelnemers aan het overleg in Den Haag bereid aan te 

dringen op snel meer duidelijkheid in deze kwestie? 
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